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 מנהלהעד ווהפרוטוקול  -אופק 

ראובן   ,דגן לוין, שימול, -בןלביא סול , טלי בהטדקלה גבע,  יפעת סולל, יהודה טלמון,  - יו"ר: נוכחים

 . סמנכ"ל כספים - איתן מתוקימנכ"ל,  - חכים-תום דרומי פרידה הורן,, אפרת פרימןחורש, 

   :יםחסר

 :סדר היום

 ;עדכון לגבי אסיפת החברים אשר תתקיים מחר .1

 ;להקמת מערכת המחשוב בנוגעעדכון  .2

 ;ההצטרפותלקצב  עדכון בנוגע  .3

 ;עדכון לגבי פגישות מול בנק ישראל ורשות שוק ההון  .4

 תמצית הדיון: 

 :עדכון לגבי הערכות לקראת אספת החברים מחר .1

 . סקירת "סדר היום" של האספה מחר -

 

 :להקמת מערכת המחשוב  בנוגעעדכון  .2

 . TCSהתחלנו לעבוד במודל עבודה צמוד ושוטף עם  -

 . למכרז TCSהגעו להסכמה בנושא התוספת שביקשה  TCS -האוצר ו -

 

 :לקצב ההצטרפותעדכון בנוגע   .3

 . חברות וחברים 9,100 -כיום כ -

 .עיקר הגידול מגיע מהקמפיין שלנו בפייסבוק וב"הארץ"  -

 

 :ישראל ורשות שוק ההון לגבי פגישות מול בנק עדכון  .4

 . מסלקת זה"בבנוגע לקוד זיהוי בנקאי לאופק ו תום ואיתן נפגשו עם נציגי בנק ישראל -

 . שב"א  תחילת עבודה מול  אנו מתקדמים מול -

תום ויהודה הציגו לרשות שוק ההון סקירה על מצב אופק היום ותוכנית העבודה לשנה  -

 . של תוכניות העבודההקרובה. הרשות ביקשה לראות פירוט מפורט יותר 

 . מתקדמים בשיחות מול ישראכרט -

 רשמה: אתי דעי


